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z.apisn ida r: lvanka 3'#:,t*ntec' 
rpvnatelj

rvrlesto odriava nja : zbornica gkonolnske 
i birotehn iike Skore Bjerovar

Dnevni red:

1) Usvajanje zapisnika sa 1g. sjednice Skotskog odbora
2) lzvje.tajo izvr$enju financrjskih pra{rova zarazdobrje r-vr 2023.
3) Usvajanje novog pravilnika 

o radu Ekonomske i bi,i.o,tenniefe Skole Bjelovar
4) lzmjene pravilnika 

o provedbijednostavne 
nabavb urS*,,

5) Razno

Predsjednica je pozdravila sve nazodne i proditala dnevni red. pitania i priiedroga nije biro, Dnevni red je lednograsno
usvojen.
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pravirnika 
o radu Ekonomske i birorehnidke skore Bjerovar

i daje rijec ravnatelju' lsti 1e upoznao clinove skolskog odborl , i3119rfr3 , iJrtrfi;, pravirniku o radu. rzmjene su
nastale zbog uskladenja Pravilnit<a o raou rtonomske'i nitrt.hrtk. storc n;uto* Jr.ri, Zakonom o radu. rzmlene sunastale u clanku 13' kod elemenata ugo;ra o radu, u dranku +r koJ ooiutdH iu dranku 53, kod nepracenog



dopusta' Pitanja i prijedloga nije bilo te je jednoglasno usvojen novi Pravilnik o radu Ekonomske i birotehnicke ikoleBjelovar,

Ad 4,
Predsjednica otvara itlutty todku dnevnog reda lzmjene Pravilnika o provedbijednostavne nabave u Skoli i za rijei sejavtoravnateljVladimirStefanec lstijeupoinaoprisuinedajepotrebnaizmjenaPravilnikaoprovedbijednostavnenabave
u Skoli lzmjena je nastala u promjeni valute iz kuna u euro, Pitanja i piiieotoga nije bilo te su leilnogiurno ,ruo1rn,
predlozene izmjene Pravilnika o provedbijed.nostavne nabave u Stoti,

Ad,5.

Predsjednica otvara petu todku dnevnog reda Razno i za rijed se javio ravnatelj Vladimir Stefanec, lstije upoznao p1sutne
da su u tijeku upisi u qrye. razrede i da ie prema prijavama sva tri razrecia ekonomista i jedan razredlpravnih referenata
biti popunjen u iducoj Skolskoj godini,

Ravnateljje nadalje upoznao dlanove Skolskog odbora s odradenim posjetom Srednjoj ekonomskoj Skoli Livno, Bosna i

Hercegovina, s kojom je potpisan Sporazum o suradnji i prijavljen zajednidki projekt prekogr:anidne suradnje u vrijednosti
od 22,591,99 €,

Ravnateljje nadalje upozna0 dlanove Skolskog odbora s odobrenim Erasmus+ projektom Ekonomske i birotehnidke ikole
Bjelovar u iznosu 0d72,278,00 €, planira se odrazak u sevillu i Leipzig,

Ravnateljse zahvalio dlanu Skolskog odbora izreda roditelja Sanjinu Milo$eviiu na radu u Skolskom odboru,

Drugih pitanja i prijedloga nije bilo te je predsjednica zahvalila svima na sudjelovanju na sjednici Skolskog odbora,

Sjednica je zavr5ila u 1B;45 sati
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